



Protokoll, F-styrelsesammanträde 1, 20/21

Datum 2021-08-22

Tid 12:15

Plats Zoom

F21-1	Formalia
F21-1.1	Mötets öppnande Mötet öppnas 12:18.
F21-1.2	Avstängning av mobiltelefoner Mobiltelefoner stängs av eller sätts på ljudlös.
F21-1.3	Val av <ol style="list-style-type: none">1. Till mötesordförande väljs William Nordberg F192. Till sekreterare väljs Hannes Bäckman F173. Till justerare väljs Petter Persson F184. Justeringsdatum sätts till 2021-09-05
F21-1.4	Närvaro samt justering av röstlängd För närvaro se bilaga ssF21-1.1. Mötet finnes beslutsmässigt med 8 närvarande och 8 röstberättigade.
F21-1.5	Adjungeringar Inga adjungeringar.
F21-1.6	Mötets behöriga utlysande Mötet anses vara behörigt utlyst.
F21-1.7	Godkännande av föredragningslistan Föredragningslistan godkänns med ändringen att punkten Ä21-1.3, Äskan från ETs mottagningsgrupp, läggs till.



M21-1 Meddelanden

M21-1.1 Föregående mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll godkänns och läggs till handlingarna.

M21-1.2 Ordföranden informerar

Årets sektionsfadder är Mimmi Edholm. Hon övervakar oss och kan hjälpa vid frågor. Under årets mottagning får inga lokaler eller ytor på Campus på bokas. Man får inte heller ha tält på ängarna. Dessa ändringar kan ställa till det för F-sektionens dag. Marcus Häggström har skickat verksamhetsplanen för det nya sportmästeriet. Eventuellt tas möte med Marcus vid ett senare tillfälle. Det finns en temporär drive-mapp med styrelsedokument och dylikt delad till styrelsen. William, Philip, och Axel Eriksson ska tillsammans bereda och införa Gsuite i sektionens verksamhet.

M21-1.3 Enheterna informerar

Kommunikationsenheten: -

Utbildningsbevakningsenheten: -

Studiesociala enheten: Mottagningen har dragit igång och det har gått bra hittills. Hoppas kunna fortsätta som vanligt.

Arbetsmarknadsenheten: -

Övriga: -



Ä21-1 Ärenden

Ä21-1.1 Äskan från TFs mottagningsgrupp

Styrelsen uttrycker skepsis mot den äskade summan och även bristen på detaljer vid beskrivning. Förra året äskade alla treprogrammen tillsammans för 2000 kr till samma ändamål. Det föreslås att styrelsen beviljar 1000 kr till en början med tanken att mottagningsgruppen kan äska för mer vid senare behov.

Styrelsen beslutar att godkänna äskan på 1000* kr från TFs mottagningsgrupp.

Ä21-1.2 Äskan från Fortuna

Hillevi informerar att äskan ser i stort sett lika ut som förra året med smärre ändringar. Styrelsen finner inga konstigheter.

Styrelsen beslutar att godkänna äskan på 2000 kr från Fortuna.

Ä21-1.3 Äskan från ETs mottagningsgrupp

De har tydligare beskrivning än TF's äskan, men för rättvishet ändras äskan även här till 1000 kr.

Styrelsen beslutar att godkänna äskan på 1000* kr från ETs mottagningsgrupp.

Ä21-1.4 F-sektionens dag

F-sektionens dag går av stapeln den 30 augusti, kl. 17:00-19:00. Styrelsen ser många problem i år, bl.a. att vi inte fått boka vid dammen. Det föreslås att köra något i stil med Amazing race, att stationerna sprid ut mer och att gäst-grupper, t.ex. Tengilkulten, inte bjuds in i år. Man skulle även kunna dela upp varje undergrupp på två stationer så att nollorna kan spridas ut mer. Preliminärt beslutas att vi samlas vid ängarna och bedömer läget utefter hur många som dyker upp. Förslag på pris till vinnande lag är Whitelines-block, högtalare, eller roliga strumpos.

Styrelsen beslutar att budgetera 2000 kr för mat till F-sektionens dag.



D21-1 Diskussion

D21-1.1 Verksamhetsåret

- F-sektionens dag under mottagningen 30 augusti
- Föreläsning 24 augusti
- Kanske undviker att hälsa på alla program under mottagningen i år
- Alla i styrelsen bör läsa stadgarna
- Styrelsemöte ungefär varannan vecka
- Verksamhetsplane och budget ska vara klar till stormöte 1
- Bjuda på semlor fet-tisdag
- Tentafika till ettorna efter programmeringstentan
- Skicka julkort till diverse grupper
- Försöka få bättre kontakt med basåret då de faktiskt tillhör vår sektion
- Införa Gsuite i verksamheten
- Koppla styrelsens mailadresser
- Bli känd som styrelsen som valde in sportmästeriet
- Städa bland stadgarna under året
- Öka vår närvaro och synas mer
- Kickoff efter stormöte 1, förslagsvis Paintball, Höghöjdsbana, eller något annat

A21-1 Avslutande formalia

A21-1.1 Övriga frågor

Philip nämner ett eventuellt inköp av väskor. Det påpekas att även amanuenserna på Teknisk fysik planerar detta, vilket kan leda till en del konkurrens, åtminstone bland TF:are. Det föreslås att Philip kan kontakta amanuenserna samt höra med F-sektionens medlemmar vilka loggor de helst bär.

A21-1.2 Datum för nästa möte

3/9 kl. 12:15.

A21-1.3 Mötets avslutande

Mötet avslutas 13:25.



Mötesordförande

William Nordberg

William Nordberg F19

Mötessekreterare

Hannes Bäckman

Hannes Bäckman F17

Justerare

Petter Persson

Petter Persson F18



Närvarolista vid F-styrelsesammanträde 1, 20/21

Datum 2021-08-22

Tid 12:15

Plats Zoom

Styrelsemedlemmar	Post
William Nordberg	Ordförande
Hannes Bäckman	Sekreterare
Hillevi Olsson	Vice ordförande
Moa Hjort	Kommunikationsansvarig
Paula Zea	Studiesocialt ansvarig
Petter Persson	Sektionskassör
Philip Beckman	Arbetsmarknadsansvarig
Eli Båvner Lorentzi	Utbildningsbevakare ET

Övriga närvarande	Anmärkning
--------------------------	-------------------